
Protokół 
XXII Sesji Rady Gminy Kleszczewo 

z dnia 30 listopada 2016r. 
 

Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 16:00 Przewodniczący obrad Pan Henryk Lesiński, który 
stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 
W sesji udział wzięli radni: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Jan Rajchelt 
Maciej Szafrański 
Andrzej Szymczak 
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
Jakub Żołądek 
oraz sołtysi: 
Jolanta Fludra 
Czesław Książkiewicz 
Stanisław Lesiński 
Jan Mąderek 
Halina Michalak – Szczepaniak 
Eugeniusz Nowicki 
Ferdynand Nowicki 
Mirosława Rutkowska 
Paweł Doba 
Lucyna Jaroszewska 
Jacek Walkowiak 
a także: 
Bogdan Kemnitz  - Wójt Gminy  
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  
Anna Woźniak - Tyczka – radca prawny 
Mirosława Radzimska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleszczewie 
Irena Plebanek – Pawlak – podinspektor do. wymiaru podatków 
Aleksandra Sołtysiak – podinspektor ds. księgowości podatkowej 
Agnieszka Pakulska – Schoen – kierownik referatu infrastruktury komunalnej 
 
 Przewodniczący poinformował, że proponowana jest zmiana porządku obrad polegająca na 
wycofaniu z porządku obrad punktu 8 o treści: "Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującego działki położone w 
Kleszczewie, Tulcach, Gowarzewie i Komornikach".                  
 Pani Sekretarz wyjaśnia, że propozycja wycofania uchwały nr XXII/156/2016 z porządku 
obrad wynika z faktu, że zakres opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy był szerszy niż przewidziany w niniejszej uchwale i obejmował dodatkowe 
działki w Gowarzewie. Ponieważ projekt uchwały nie uwzględnia tych terenów to Wojewoda 



Wielkopolski jako organ kontrolny zaleca powtórzenie części dotychczasowej procedury - co 
zapobiegnie ewentualnemu uchyleniu w/w uchwały przez organ nadzoru. 
 W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
porządku obrad. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z uchwał podjętych na ostatniej Sesji. 
5. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Kleszczewo na lata 2016 - 2021.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
8.Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującego działkę położoną w miejscowości Tulce. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/168/2012 Rady Gminy Kleszczewo z 
dnia 29 października 2012r. w sprawie podziału Gminy Kleszczewo na jednomandatowe okręgi 
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów. 
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r.  
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kleszczewo na 
lata 2016-2024. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na własność Gminy Kleszczewo nieruchomości położonej 
w miejscowości Kleszczewo. 
13.Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
14.Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
15.Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zakończenie. 
 
Ad. 2 porządku posiedzenia 

Radni nie zgłosili interpelacji. 
 
Ad. 3 porządku posiedzenia 

Przewodniczący obrad poinformował, że do protokołu żaden z radnych nie zgłosił uwag.              
W związku z powyższym członkowie Rady przeszli do głosowania nad jego przyjęciem.  
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem protokołu głosowało 12 radnych. 
Przeciw przyjęciu protokołu głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
 
Ad. 4 porządku posiedzenia 

Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXI Sesji Rady Gminy przedstawiła 
Pani Sekretarz i stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/153/2016 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Kleszczewo na lata 2016 - 2021 przedstawiła Pani Radzimska. 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 



Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do głosowania 
projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymał się 1 radny. 
Uchwała Nr XXII/153/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/154/2016 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości przedstawiła Pani Irena Plebanek - Pawlak. Projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXII/154/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/155/2016 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych przedstawiła Pani Aleksandra Sołtysiak. Projekt uchwały został 
szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXII/155/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/156/2016 w sprawie w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującego działkę położoną w 
miejscowości Tulce przedstawiła Pani Agnieszka Pakulska - Schoen. Projekt uchwały został 
szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXII/156/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 9 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/157/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/168/2012 Rady 
Gminy Kleszczewo z dnia 24 października 2012r. w sprawie podziału Gminy Kleszczewo na 
jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów przedstawiła Pani Sekretarz. 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 



W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXII/157/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 10 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/158/2016 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r. 
przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że radni otrzymali nowy projekt 
uchwały, w którym uwzględnione zostały zmiany w rozdziale 85219, gdzie wprowadzono środki  z 
Ministerstwa Rodziny Pracy i Polityki Społecznej na wypłatę nagrody specjalnej dla trzech 
pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej za pracę na rzecz seniorów i osób niepełnosprawnych. 
Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 11 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymał się 1 radny. 
Uchwała Nr XXII/158/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 11 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/159/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kleszczewo na lata 2016-2024 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, 
że radni otrzymali nowy projekt uchwały, w którym do wykazu przedsięwzięć wprowadzono 
zadanie pn. "Przyłączenie do sieci energetycznej bazy Zakładu Komunalnego w Kleszczewie - 
likwidacja trafostacji słupowej" (8.724,06zł). Projekt uchwały został szczegółowo omówiony 
podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                     
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 10 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 2 radnych. 
Uchwała Nr XXII/159/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 12 porządku posiedzenia 
 Projekt Uchwały Nr XXII/160/2016 w sprawie nabycia na własność Gminy Kleszczewo 
nieruchomości położonej w miejscowości Kleszczewo przedstawiła Pani Sekretarz. Projekt 
uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                                  
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXII/160/2016 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 Radny Szafrański zapytał czy znana jest cena kupowanych działek? 
 Pan Wójt wyjaśnił, że wstępna wycena oscylowała w granicach 400.000zł plus VAT. Z racji 
jednak tego, że teren ten przeznaczony jest pod działalność w zakresie oświaty, kultury i rekreacji 
to kwota ta jest wątpliwa. Nie można bowiem jedną miarą mierzyć wartości terenów pod zabudowę 



mieszkaniową, czy usługową, a tych o przeznaczeniu oświatowym. Poznańska Hodowla Roślin Sp. 
z o. o. wyraziła zgodę na ponowną wycenę działek ze względu właśnie na funkcję tego terenu. 
 Radny Szafrański zapytał czy przedmiotowy teren będzie przekształcany? 
 Pan Wójt wyjaśnił, że jest to grunt gotowy do zabudowy, ale celowym byłoby 
dysponowanie dokumentacją techniczną dla tej inwestycji. Jeżeli, zanim powstanie stosowna 
koncepcja, do dyspozycji gminy stanęłyby środki zewnętrzne na ten cel to zadanie będzie 
realizowane w formule "zaprojektuj i wybuduj". 
 
Na salę obrad weszli radni Łukasz Szymczak i Jakub Żołądek, którzy wcześniej sygnalizowali 
możliwość późniejszego przybycia na sesję. 
 
Ad. 13 porządku posiedzenia 
Przewodniczący Lesiński poinformował, że 22 listopada 2016r. komisje odbyły wspólne 
posiedzenie, którego tematem były podatki i opłaty na 2017r., oraz sprawy bieżące wynikające z 
działalności gminy. 
 
Ad. 14 porządku posiedzenia 
27.10 i 3.11 – posiedzenie Związku Międzygminnego GOAP, gdzie negocjowano umowę na okres 
eksploatacji, której ostateczna treść została uzgodniona, ale nie jest ona jeszcze podpisana, 
27.10 i 24.11 – podpisanie aktów notarialnych dotyczących terenów aktywizacji gospodarczej o 
powierzchni ok. 8,5ha w Krzyżownikach za które Gmina uzyskała 3.700.000zł netto, 
4.11 – Rada Metropolii Poznań. Zakończyła się czteroletnia kadencja władz Stowarzyszenia 
Metropolia Poznań. Na posiedzeniu wybrano nowych członków Zarządu - wiceprezesa i dwóch 
członków. Zmiany w Zarządzie nie dotyczą stanowisk Prezesa i jednego z Wiceprezesów, ponieważ 
zgodnie ze statutem są one zarezerwowane dla Prezydenta Miasta Poznania i Starosty 
Poznańskiego. Drugim Wiceprezesem ponownie został wybrany Adam Lewandowski - Burmistrz 
Śremu, Członkiem Zarządu pozostał Stanisław Filipiak - Burmistrz Buku, natomiast Jerzego 
Lechnerowskiego - Burmistrza Kórnika zastąpił Marian Szkudlarek - Burmistrz Swarzędza, 
10.11 – podpisanie umowy na zakup energii w ramach grupy zakupowej skupionej wokół Poznania, 
liczącej 62 uczestników – przetarg wygrała firma ENEA, 
11.11 – obchody święta niepodległości, podczas których złożono kwiaty pod tablicą upamiętniającą 
powstańców wielkopolskich na cmentarzu w Tulcach, w kleszczewskim Ośrodku Kultury miała 
miejsce wieczornica patriotyczna, w Krerowie natomiast poświęcenie kopii obrazu „Zaprowadzenie 
chrześcijaństwa”, 
13.11 – poświęcenie krzyża i tablicy upamiętniającej cmentarz ewangelicki w Gowarzewie, z 
udziałem proboszcza parafii ewangelicko – augsburskiej i biskupa Z. Fortuniaka, 
13.11 – spotkanie Zarządu ZM Schronisko podczas którego omówiono sprawy bieżące Związku  - 
Pan Wójt podkreślił bardzo dobrą sytuacje finansową schroniska, 
21.11 – wręczenie przez Premier Beatę Szydło nagrody dla pracownic Ośrodka Pomocy 
Społecznej: Mirosławy Radzimskiej, Haliny Jeger oraz Edyty Kijak  – uroczystość odbyła się w 
Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, 
22.11 – wręczenie medali sześciu parom za wieloletnie pożycie małżeńskie, jedna para wyróżniona 
z okazji jubileuszu 60 - lecia 
24.11 – spotkanie w Zarządzie Dróg Powiatowych odnośnie realizacji wspólnego przedsięwzięcia 
na ul. Siekiereckiej z udziałem projektanta tej drogi. Idea jest taka, aby przedsięwzięcie realizował 
powiat poznański jako podmiot mający najwięcej zadań do wykonania w związku z tym 
przedsięwzięciem, 
26.11 – zawody w tenisie stołowym jednostek OSP i PSP Powiatu Poznańskiego, 
30.11 - Zgromadzenie Związku Międzygminnego GOAP, podczas którego padła propozycja 
zmiany sposobu wnoszenia opłat za odpady. Przewodniczący Związku proponuje, aby zastąpić 
dotychczasową stawkę od osoby, systemem opłat naliczanych od gospodarstwa domowego lub w 
oparciu o ilość zużytej wody. Wójtowie i burmistrzowie gmin członkowskich są raczej przeciwni 



tym zmianom, co nie znaczy, że problem objęcia opłatami wszystkich mieszkańców nie istnieje. 
Pan Wójt podkreślił, że Gmina Kleszczewo ma więcej zadeklarowanych odbiorców odpadów niż 
mieszkańców i plasuje się na czele gmin członkowskich pod względem objęcia mieszkańców 
systemem. Jest to zdaniem Wójta efekt szeroko zakrojonej akcji informacyjnej,  dostarczenia 
deklaracji do każdego domu w gminie, a także ułatwień odnośnie możliwości składania deklaracji. 
 
Pan Wójt poinformował o następujących inwestycjach na terenie gminy: 
- 14 XI odbiór oświetlenia w Gowarzewie (ul. Lawendowa, Waniliowa, Szałwiowa, Szafranowa, 
Miętowa, Brzozowa i część ulicy Trzeckiej), 
- realizowana jest termomodernizacja sklepu w Gowarzewie, 
- do realizacji przewidziany jest remont dachu w budynku "Domu nad Stawem" w Tulcach, prace 
uzależnione są od warunków pogodowych, 
- wykonano montaż małej architektury na ścieżce przyrodniczej w Tulcach. 

Pan Wójt poinformował, że do Urzędu Marszałkowskiego zwrócono się o dofinansowanie          
z funduszu rekultywacji gruntów przebudowy  ul. Świerkowej w Tulcach - jako drogi dojazdowej 
do pól. Wstępny koszt inwestycji to ok. 1.000.000zł, z możliwym dofinansowaniem na poziomie 
ok. 100.000zł. 
 
Ad. 15 porządku posiedzenia 
 Pan Wójt wywołał temat budowy wschodniej obwodnicy powiatu poznańskiego w związku 
z tym, że zwróciła się do gminy Kleszczewo firma projektowa z prośbą o przedstawienie uwag do  
przedstawionej koncepcji  przebiegu tej trasy skrajem Gowarzewa wraz z lokalizacją 
bezkolizyjnego węzła na przecięciu z ul. Siekierecką. Pan Wójt przypomniał, że jest to jeden z 3 
rozważanych wariantów przebiegu tej trasy.  Swego czasu mieszkańcy byli za tą budową, natomiast 
rozwój zabudowy mieszkaniowej w tej części Gowarzewa spowodował, że  w ostatnim okresie 
propozycja spotkała się ze zdecydowanym sprzeciwem, zarówno podczas prezentacji projektu przez 
ZDP, jak również podczas zebrania wiejskiego.  Pan Wójt uważa jednak, mając na uwadze 
obserwowany szybki wzrost natężenia ruchu na ulicach Gowarzewa zarówno w kierunku 
Swarzędza, jak i Tulec i dalej Poznania, że kwestię należy ponownie rozważyć, aby nie popełnić 
błędu, mając na uwadze min. interes większości mieszkańców Gowarzewa,  gdzie istniejący układ 
komunikacyjny przy tak intensywnej rozbudowie miejscowości już okazuje się niewystarczający. 
Pan Wójt poddał pod dyskusję kwestię czy przechodząca wschodnim skrajem obwodnica nie 
byłaby szansą dla Gowarzewa ograniczenia ruchu wewnątrz miejscowości, w tym na ul. 
Swarzędzkiej i Tuleckiej, zwłaszcza w perspektywie inwestycji, które będą rozwijać się w rejonie 
węzła  Kleszczewo, w krótkim czasie może przybyć tutaj ok. 1000 -1500 mieszkańców, powstaną 
również nowe podmioty gospodarcze. Rosnąca strefa gospodarcza w Swarzędzu również będzie 
korzystała z najkrótszej możliwości wjazdu na autostradę poprzez węzeł Kleszczewo, a więc   przez 
centrum Gowarzewa. Obwodnica daję szansę przejęcia części pojazdów z terenu gminy Kostrzyn i 
podzielenia strumienia pojazdów na kierunku Swarzędz węzeł Kleszczewo.  Jednocześnie, Pan 
Wójt nie neguje faktu, że dla części mieszkańców Gowarzewa obwodnica stanowiłaby uciążliwość, 
dlatego w przypadku gdyby ZDP zaproponował ten wariant przebiegu trasy konieczne byłoby 
przeprowadzenie konsultacji społecznych w tej sprawie. 
 Radny Borowczyk uważa, że obwodnica nie odciąży komunikacyjnie Gowarzewa. 
 Pan Wójt jest odmiennego zdania i twierdzi, że dużo mieszkańców Siekierek i Kostrzyna 
notorycznie przejeżdża ulicami Siekierecką i Tulecką. 
 Dla radnego Wawrzyniaka wariant kostrzyński obwodnicy jest optymalny i taka odległość 
trasy od Gowarzewa byłaby dla niego satysfakcjonująca. 
 Przewodniczący Lesiński dodał, że rozważana jest także opcja przebiegu trasy przez Iwno. 
 Radny Wawrzyniak stwierdził, że obawia się przejazdu ciężkiego transportu na odcinku 
Swarzędz - S5. 
 Pan Wójt dodał, że właśnie ten transport najprawdopodobniej wykorzysta trasę przez 
centrum Gowarzewa. 



 Podobnego zdania jest radny Szafrański, który uważa, że w ramach "skrótów" głównie 
wykorzystywana będzie droga przez Gowarzewo. Na problem należy spojrzeć "z perspektywy orła, 
a nie tylko z perspektywy kury". 
 Radny Szafrański zapytał na kiedy planowana jest budowa obwodnicy? 
 Pan Wójt poinformował, że obecne prace dotyczą zabezpieczenia terenu pod inwestycję, 
która może mieć szansę realizacji po  roku  2030. 
 Radny Wawrzyniak stwierdził, że dyskusja nie toczy się o to czy obwodnica ma powstać 
tylko o to jak blisko Gowarzewa.  
 Zdaniem Pana Wójta najbardziej będą brane pod uwagę dwie lokalizacje trasy:  przez 
Kostrzyn i przez Gowarzewo i to właśnie mieszkańcy Gowarzewa powinni się zastanowić - bo z 
opcji kostrzyńskiej na pewno korzystać nie będą. 
 Radny Wawrzyniak proponuje przeprowadzić referendum w tej sprawie. 
 Pan Wójt uważa, że referendum objęłoby teren całej gminy i dodał, że dotąd nastroje 
mieszkańców Gowarzewa były raczej przeciwko takiej inwestycji. 
 Radny Bytniewski zauważył, że znaczący wpływ na podejście mieszkańców Gowarzewa do 
tematu miała retoryka szumnie głoszona przez osobę z  grupy przeciwników obwodnicy. 
 Radny Szafrański uważa, że nie sprawdzi się rozwiązanie dojazdu do Kostrzyna po to by 
wjechać na obwodnicę. Radny proponuje wyartykułować wszelkie za i przeciw obwodnicy na 
terenie Gminy Kleszczewo dla ułatwienia dialogu, a w razie dwugłosu sugeruje przeprowadzić 
referendum.   
 
 Przewodniczący Lesiński przekazał na ręce sołtysów wyróżnionych podczas II Pielgrzymki 
Sołtysów Powiatu Poznańskiego okolicznościowe statuetki i dyplomy za wieloletnie sprawowanie 
funkcji sołtysa.  
 
 Pan Wójt dodał, że Przewodniczący Lesiński uhonorowany został podczas tej uroczystości 
odznaką „Zasłużony dla Województwa Wielkopolskiego”. 
 
 Radny Rajchelt poinformował, że w turnieju tenisa stołowego jednostek OSP i PSP pierwsze 
i drugie miejsce zajęła gmina Kórnik, trzecie miejsce gmina Kostrzyn, gmina Kleszczewo 
uplasowała się na czwartej pozycji. 
 
 Sołtys Śródki Pani Jolanta Fludra poinformowała o wyjeździe do Brukseli w ramach 
delegacji LGD "Trakt Piastów". Nasze Stowarzyszenie reprezentowało wielkopolskie LGD na 
dorocznych obchodach święta Św. Marcina. Wyjazd był również okazją do zapoznania się z 
instytucjami UE oraz do wymiany doświadczeń z belgijskim odpowiednikiem LGD . 
 
Ad.16 porządku posiedzenia 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący obrad podziękował wszystkim                  
za przybycie i zamknął obrady sesji o godzinie 17:45. 
 
 
Protokołowała: 
Magdalena Rakszawska 
 
            za zgodność z przebiegiem obrad 

        Przewodniczący Rady Gminy 
 

                    Henryk Lesiński 
 


